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Voorwoord redactie: 

Op 1 mei a.s. vieren we de verjaardag van onze sociëteit, 173 Jaar oud!  In de Jubileumboeken van 

2001 kunnen we uitvoerig lezen over de moeizame start van de Vereeniging  in 1851.  Dank zij het 

doorzettingsvermogen van het toenmalige bestuur kwam de sociëteit tot stand. Reden om de 

voorzitter van het toenmalige bestuur , de heer J.W.C. Diepenheim, in een gekleurd zonnetje te zetten. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

J.W.C. Diepenheim 

 
 

8 april heeft het Bestuur weer vergaderd; het voltallige bestuur was aanwezig. 

De verhuur van The King’s Ballroom ziet er goed uit. 

Het bestuur blikt tevreden terug op de Algemene Vergadering van 6 maart. Deze werd goed bezocht en 

er waren goede vragen vanuit de leden, met name op financieel gebied. De (her) verkiezing van 

bestuur en commissies verliepen zonder problemen. Het concept-verslag is tijdig, dat wil zeggen 

binnen een maand na de AV, aan de leden gemaild. Het concept-verslag AV heeft nog niet geleid tot 

vragen of opmerkingen.  
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Terugblik Bestuursdiner 22 maart. Het was een goed verzorgde, ontspannen avond.  

Terugblik BAT-overleg. Het rekenmodel van het BAT van de geldstromen wordt nogmaals 

doorgelopen, onder meer met Jan Kersten. 

Het verlengen van de beslistermijn bouwvergunning door de gemeente Den Haag heeft gevolgen voor 

alle vervolgstappen met financiers en bouwcombinatie. 

 

Het Spotlightfestival en de Open Monumenten Dagen vallen niet samen. De Soos doet daarom aan 

beide activiteiten mee, rekening houdende met de reeds ingeplande verhuur van de zaal. Menno 

coördineert de OMD 2024. Er moet nog wel een plan van aanpak komen voor het Spotlightfestival. 

 

De oproep voor een nieuwe teamleider Klein Technisch Onderhoudsteam voor de Nieuwsbrief is 

gebeurd. 

De oproep voor een beheerder van de aan te schaffen Soos-beamer in de Nieuwsbrief, is gebeurd. Voor 

de Dies wordt  nog een beamer gehuurd. 

 

Afrekening cateraar – F&B-fees. Hier moeten sluitende afspraken met de nieuwe cateraar over worden 

gemaakt. De Soos moet de afrekening van feesten en evenementen kunnen inzien en Aad controleert 

deze aan de hand van de verhuur. 

 

De planning van de bouw-AV op 26 juni 2024 loopt, in afwachting van de vergunningverlening door de 

gemeente. 

De vereniging is een extra, nieuwe domeinnaam aangeboden. Het bestuur besluit op het aanbod in te 

gaan.  De parketvloer heeft veel te lijden en moet nodig in de was worden gezet; dit moet aan F&F 

worden opgedragen. 

Het stofzuigen van de plafonniere wordt uitgevoerd samen met renovatie dak van de zaal. 

 

Voortgang Anonymus: 17 april Avond van de Lach; 25 mei BBQ op Groen-Geel.  

 

Er is een nieuw gremium: 175 jaar Soos in 2026. De leden van dit tijdelijke gremium zijn: Frans van 

den Heuvel, Costas Papaikonomou, Diederick van Eeden, Fred-Anton Knoop en Maxime Hendrickx. Er 

worden veel ideeën gegenereerd. Het bestuur besluit -los van eventuele sponsoring- een budget van € 

30.000 beschikbaar te stellen, te bereiken in 2026. 

 

Om ca. 19.30 uur sluit Aad de formele vergadering. Na afloop schuift Dick Quint aan om het bestuur bij 

te praten over de enthousiaste ideeën voor het organiseren van een of meerdere jazz-avonden in de 

Soos, door de Soos, die naast gezelligheid voor de leden en hun vrienden, ook naamsbekendheid en 

ledenwerving zou moeten genereren. Het bestuur geeft Dick de ruimte om met een uitgewerkt te plan 

te komen, dat dan zal worden besproken. 
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Op woensdag 1 mei vieren we de 173ste geboortedag van onze Sociëteit. 
 

Bij de laatste geboortedag in 2023 was de heer Arend-Jan Boekestijn onze eregast.   Hij nam ons mee 

in zijn ideeën over de inval van Rusland in Oekraïne. 

Op 1 mei  a.s. wordt het weer een mooie avond, met o.a:  

* Een fotopresentatie door een bekende Haagsche fotograaf over 60 jaar ontwikkeling van de stad Den 

Haag; 

* Het uitreiken van 3 zilveren spelden aan onze 25-jaar jubilarissen Rob van Hulst, Frans van den 

heuvel en Rinus de Haas. De vierde jubilaris, Donald Schuurman, is op vakantie. 

* Het bedanken van Willem van Diedenhoven en Jan Simon van het klein technisch onderhoudsteam 

voor hun jarenlange inzet. 

 

Vanaf 18.00 uur is de ontvangst, waarna we op aangeven van de voorzitter, die tevens de rol van 

tafelvoorzitter vervult, aan tafel gaan. 

Er staat geen tijdstip voor het einde van de avond, immers: gezelligheid kent geen tijd. 

 

Het diner wordt door het bestuur aan de leden aangeboden.  

· Gerookte zalm bagel met kruidenkaas 

· Linzensoep 

· Lamskotelet met geroosterde aardappelen en groenten 

· Tartelette tatin 

Het kledingvoorschrift is als in artikel 3, lid 1, onder c., van ons Reglement van Orde is bepaald voor de 

Dies-viering: black tie met sociëteitsvlinderdas of tenue de ville, d.w.z. donker (grijs of blauw) pak met 

zwarte schoenen en sociëteitsdas of sociëteitsvlinderdas. 

 

Drank is voor eigen rekening, behalve het eerste glas, waarmee wij een toost uitbrengen. 

 

Aanmelden kan/mag/moet op  de gebruikelijke wijze via de website. 

Het bestuur hoopt op 1 mei op een grote opkomst. !!!! 
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Kees Berends: Stand van zaken Bouwproject 

 

 

 

Beste Soosvrienden, 

Op 21 en 28 februari zijn er informatie-bijeenkomsten geweest en op de ALV van 6 maart heeft het  

BAT eveneens een korte aanvullende toelichting over het bouwproject gegeven. Sinds die tijd is er veel 

gebeurd.  Tijd daarom voor een update over de recente ontwikkelingen en geplande activiteiten met 

betrekking tot ons bouwproject. Met excuses voor de lengte van dit stuk, maar we proberen jullie zo 

goed mogelijk te informeren. 

 

Ontwerp 

In totaal hebben tijdens genoemde bijeenkomsten de leden 22 suggesties voor wijzigingen van het 

ontwerp gedaan. Na zorgvuldige evaluatie zijn er hiervan 12 opgenomen in het Definitief Ontwerp; 10 

suggesties konden niet worden gehonoreerd, veelal vanwege kostenoverwegingen. Er is de afgelopen 

maanden herhaaldelijk overleg geweest met de architect en de adviseurs (constructie, installaties, 

bouwfysica) hetgeen geleid heeft tot een aantal andere aanpassingen. Sommige ingegeven door 

besparingen op de investeringskosten. Maar er is bijvoorbeeld ook besloten tot een renovatie van de 

bestaande CV installatie in het monument omdat dit een grote besparing op de lopende energiekosten 

geeft. De Vastgoed Klankbord Groep (VKG; Menno Alkema, Maxime Hendricks, Fred-Anton Knoop en 

Arthur Planken) heeft de prognose uit 2023 van huuropbrengsten geactualiseerd en ook gekeken naar 

de gewenste ‘look and feel’ van de kantoren.  

Dit alles is meegenomen in het, inmiddels afgeronde, Definitief Ontwerp (DO). 

 

Financiën 

Het cashflow model is gevalideerd, met dank aan de Penningmeester Arthur Planken en eveneens aan 

Jan Kersten voor het meedenken. Dit model is niet alleen leidend bij onze interne besluitvorming, 

maar ook cruciaal voor de financiers; het Nationaal Restauratie Fonds (NRF) en Triodos Bank. Zoals 

één van hen recentelijk zei is het “zeker geen gelopen race”; maar het BAT doet er alles aan om ook dit 

deel van het project rond te krijgen. Hierbij is de onafhankelijke taxatie van de te verwachten 

huuropbrengsten cruciaal en hiervoor is inmiddels ook opdracht gegeven (met dank aan Maxime 

Hendrickx). 

Zoals eerder aangegeven biedt het NRF de mogelijkheid tot financiering tegen een zeer aantrekkelijke 

rente; dit is het ‘gesubsidieerde deel’. In hoeverre we daarvan gebruik kunnen maken hangt af van de 

zogenaamde Verklaring Instandhouding Rijksmonument (VIR) en de Verklaring Energiebesparing 

Rijksmonument (VER). Deze VIR en VER zijn de afgelopen maand geactualiseerd en na onafhankelijke 

verificatie, geaccepteerd door het NRF wat heeft geleid tot een aanzienlijke verhoging van het 

‘gesubsidieerde deel’ van de financiering. Verder zijn we met de Gemeente Den Haag in gesprek over 

kwijtschelding van de leges en is er een gespecialiseerde subsidieadviseur (Van Draeckenburgh) 

ingeschakeld (met dank voor de suggestie van Menno Alkema) op basis van ‘no cure no pay’. 
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Vergunningen 

Op 29 december 2023 hebben we een aanvraag omgevingsvergunning ingediend bij de Gemeente Den 

Haag. Op 20 februari 2024 informeerde de Gemeente ons dat men meer tijd nodig had voor de 

beoordeling en dat ze gebruik maakten van het recht de termijn eenmalig met 6 weken te verlengen 

tot 5 april. Daarna zijn er door de Gemeente verdere aanvullingen gevraagd met betrekking tot onder 

andere de zogenaamde ‘Aerius berekening’ (stikstof), aanpassingen van de trap in het monument en 

fauna (bijvoorbeeld vleermuizen). Ondertussen werd de goedkeuring opgeschort. De gevraagde 

informatie is verstuurd en we wachten nu af. Uiteindelijk komt dit ongetwijfeld goed; wordt vervolgd! 

 

Volgende stappen 

Op 1 maart is een laatste raming ontvangen van de bouwcombinatie en deze is op 15 maart 

doorgenomen. Tijdens een laatste overleg op 17 april, is afgesproken dat de aannemer uiterlijk 1 mei 

een offerte indient die bestaat uit één compleet, geïntegreerd, up-to-date pakket:  

1. Uitgewerkte prijsopgave  

2. DO: Tekeningen, documentenlijst, oppervlaktestaat, afwerkstaat en ontwerpen van adviseurs 

3. Specificaties 

4. Planning en plan van aanpak rekening houdend met zaalverhuur. 

De offerte laten we de daaropvolgende weken beoordelen door een beëdigd kostendeskundige, 

waarna de resultaten besproken worden met de bouwcombinatie. Begin juni verwachten we dan ook 

de offerte van de financiers en kan de balans worden opgemaakt. Dit wordt dan door het Bestuur 

besproken zodat het informatiepakker voor de ALV van 26 juni kan worden gemaakt. Er moet dus nog 

veel gebeuren, maar gelukkig lopen veel zaken parallel. De financiers hebben bijvoorbeeld al 

aangegeven een offerte te willen geven met daarin (indien nodig) als  ontbindende voorwaarde de 

vergunningen. Het is mogelijk nodig dat ook op de ALV van 26 juni om een geclausuleerde 

goedkeuring wordt gevraagd. Voor de goede orde en zoals eerder aangegeven: er vinden geen 

bouwactiviteiten plaats voordat de ALV het project heeft gesanctioneerd. De huidige voorbereidingen 

worden volledig gedekt uit de obligatielening (evenals de bouwbegeleiding tijdens de uitvoering). 

 

Tot slot, uit het bovenstaande moge duidelijk zijn dat we in een cruciale fase van het bouwproject zijn 

beland. Het BAT heeft regelmatig overleg met het Bestuur en vele leden zijn betrokken op één of 

andere manier; daarvoor zijn we dankbaar. Dit is met recht een project van ons allemaal! 

 

Het Bouw Advies Team (BAT),  

Kees Berends, Pieter Prins en Jaap Stollenwerk 
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Het Gezelschap Anonymus 

Bijdragen van Rob Kreté 

 
 

 
De avond van de lach op 17 april j.l. 
 
Het Gezelschap Anonymus had een 

alternatief bedacht op het originele plan en 

kwam op de proppen met ‘De avond van de 

lach’.  

Moppen konden ingediend worden, er werd 

een selectie gemaakt welke moppen tijdens 

het woensdagavonddiner op 17 april zouden 

worden voorgedragen. Je zou het bijna niet 

geloven van de Heren van de Sociëteit maar 

er zaten nauwelijks seksistische grappen bij.  

 

Er werd kostelijk gelachen maar de 

applausmeter wees uit dat de “volle-mop-

prijs” naar Costas ging en de “korte" naar 

Dick Quint. Costas had een theatraal 

optreden over een agressieve jager die het 

maar niet lukte om grizzlybeer om te leggen, 

en Dick die had iets met schoonmoeders dat 

bij velen nogal herkenbaar bleek.  

 

Beiden opgewekt naar huis met een zak drop voor een mop. Het tafelvoorzitterschap werd verricht 

door Frank van den Eijnden die zelf ook nog een aantal schone mopjes inbracht. Frank moest 

noodgedwongen echter toch nog twee schunnige moppen ten gehore brengen afkomstig van Ed 

Croqué en Pieter Prins!  

 

Het glas wijn werd aangeboden door Hans van Hulsen. Hans is inmiddels aardig opgeknapt en was 

voor het eerst sinds lange tijd weer van de partij en sprak zijn dankbaarheid uit voor de enorme 

vriendschap die hij heeft ervaren tijdens zijn ziekbed van zijn soosvrienden. Zie daar hoe de sociëteit 

verbindt! Het was een avond om met een tevreden (glim)lach op terug te kijken. 
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Agenda Anonymus voor 2024  
 

Datum dag omschrijving opmerking 

25 mei za Barbecue op Groen-Geel ( met partners)  

19 juni wo Haringparty  

28 august. wo Broer-zus-zwager-schoonzus-avond  

18 sept. wo Lezing Marco Esser  

9 oktober wo Leden Koken Voor Leden  

6 nov. wo Ledenwerfavond door de Ledenwerfcommissie 1)  

13 nov. wo Britse avond   

4 dec. wo Sinterklaasviering  

18  dec. wo Kerstdiner    

 

 
 

1) Afgesproken met het bestuur is dat voortaan de 1e woensdag van November aangewezen 
wordt als Ledenwerfavond..  
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Leden nieuws 
Verjaardagen 

      
In de deze maand  zijn de volgende leden jarig: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nieuwe leden: 
Geen mutaties 

 

Aspirant-leden: 

Jan van Sloten per 1 april 2024 

Tom Lelifeld per 1 april 2024 

Ton Berkhout  per 1 december 2023 

 

 

 

 

 

 

Dies Sociëteit ( 1 mei) 

Jasper Stimm (1 mei) 

Peter Robijns (6 mei)  

Jaap Stollenwerk (6 mei) 

Bert Uphof (6 mei) 

Willem van Diedenhoven (8 mei) 

Jan Simon (11 mei) 

Maarten de Groot (16 mei) 

 

 

 

 

Hans Knoester ( 16 mei) 

Aad Meuldijk ( 20 mei) 

Rob Kreté  (21 mei) 

Jos van Heerde ( 22 mei) 

Thom Hoedemakers (25 mei) 

Rinus de Haas (29 mei) 

Dick van Rossum (29 mei) 

Diederick van Eeden (29 mei) 
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Rob Kreté: Nieuwe Podcast met Frank van den Eijnden 

 

 

 

 

Een podcast met Frank van den Eijnden, een 
nog relatief nieuw lid (2019) die leuke 
gelijkenissen ziet tussen zijn studententijd 
en onze sociëteit. Een enthousiast 
bestuurslid van het gezelschap Anonymus. 

 

 Ik spreek hem voor deze podcast 
voorafgaand aan de 'De avond van de lach', 
een Anonymusactiviteit waar hij als 
tafelvoorzitter zal acteren.  

 

Hij is er wel gerust op en verwacht geen 
rotte eieren. Een leuk en openhartig gesprek 
met iemand die van gezelligheid houdt en die 
een stevige grap wel kan waarderen! 

hyperlink  naar de podcast 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

https://soundcloud.com/rob-kret/podcast-frank-van-den-eijnden?si=2beb502f4b1244faa68e3ed86c01037e&utm_source=clipboard&utm_medium=text&utm_campaign=social_sharing
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Rob Hunnego: Hij is er weer ! 

 

 

17 april was een heuglijke dag voor zowel de Soos als Hans zelf, want hij kon na zijn heftige ziekbed 

gelukkig weer deelnemen aan een Soosavond.  

Hij onderstreepte zijn geluk door het aanbieden van een glas wijn en een warme speech over 

vriendschap.  

Maar dat niet alleen, hij wist de kenners van het edele spel van het kurken, ook nog te verrassen met 

een heel kunstige stoot. Hans, welkom terug!  
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Dave Salomons: Verslag van de 1e Soos Golf dag op 25 maart 2024  

 

 

Maandag 25 maart waren wij te gast op Hitland voor de eerste golfwedstrijd van het nieuwe jaar en 

voor een deel leek het of de geschiedenis zich herhaalde. 

Ook deze keer wisselende weersvooruitzichten waardoor het lang onzeker was of de buggy’s wel de 

baan in mochten. Kortom iedereen al lang in spanning voordat de wedstrijd begon. 

Gelukkig heeft de organisator Ed voor hetere vuren gestaan dus liet hij zich niet uit het veld slaan. 

Naast het maken van een alternatieve flightindeling heeft hij er ook alles aan gedaan om de 

weersgoden gunstig te stemmen. En dat is hem enorm goed gelukt. 

Onder een stralende zon traden negentien spelers aan voor de eerste golf wedstrijd, waarbij het al snel 

duidelijk werd dat het voor een groot aantal mensen niet de eerste keer dit jaar was dat zij de clubs ter 

hand namen. Dit bleek wel uit de resultaten, zowel individueel als collectief. Een gemiddelde score van 

meer dan 30 stableford punten is geen slecht begin. 

 

Het mooie weer hield zo lang aan dat er zelfs na de wedstrijd nog op het terras kon worden genoten 

van een versnapering. 

 

 
 

Op de foto lijken de meeste glazen leeg, maar dat probleem werd aan tafel snel opgelost. 

Ter ere van zijn verjaardag werd er door Ed een glas wijn aangeboden wat bijzonder op prijs werd 

gesteld. 

 

Het diner werd geopend door voorzitter Menno die nog even moest wennen aan het feit dat deze dag 

niet door “Ed en Willem” was georganiseerd, maar door Ed alleen. Menno bleef hem bij voortduring 

aanspreken met Dave. Gelukkig werd hij wel bedankt voorde organisatie. 
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Daarna nam Ed het woord voor de prijsuitreiking waarbij eerst de bijzondere prestaties werden 

vermeld.  

Jan wist een neary te scoren op hole 9 en Menno wist hetzelfde te doen op hole 15. Jan wist zijn neary 

ook nog om te zetten in een Birdie. Ook Dave wist een Birdie te scoren en wel op hole 11. 

 

En dan de dag uitslag waarvoor eerst nog flink gerekend moest worden. Behalve een paar kaarten met 

fouten waren er ook een respectabel aantal kaarten met een gelijke score.  

Ter bepaling van het dag klassement wordt er bij een gelijke score gekeken naar de behaalde punten 

op de laatste negen holes. En mocht dit ook gelijk zijn dan tellen de laatste zes holes. 

Uiteindelijk konden de onderstaande resultaten bekend gemaakt worden. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

De prijswinnaars Jan (3),  Dick (1) en  Bram (2) met organisator Ed. 
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Voor de liefhebbers nog enkele statistieken 

 zoals het aantal slagen wat spelers nodig 

hadden om hun score te realiseren. 

 

 

De volgende Soos Golf wedstrijd is op 

15 april en zal gespeeld worden op de 

Golfbaan Kleiburg. 

 

 
  

Dave Salomons: Verslag van de 2e Soos Golf dag op Kleiburg op 15 april 

 

 
 
Helaas, helaas, geen golfen op 15 april. Door de verwachte weersomstandigheden heeft het bestuur in 
overleg met de organisatie, Pieter Prins en Jan Kersten, gemeend om de wedstrijd te annuleren. 
 
We zijn al heel lang een gezellige club van golfende soosleden, maar dit hebben we nog niet eerder 
meegemaakt dat we een wedstrijd moesten annuleren.  
Er is ooit op de golfbaan te Zoetermeer eens besloten om maar 9 holes te lopen, maar een definitieve 
afzegging was nog niet eerder voorgekomen. 
 
Het bestuur hoopt dat iedereen op zijn vrije dag toch een gezellige dag heeft beleeft. 
Hopelijk kunnen wij 13 mei zonder problemen naar Bentwoud. 
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KTO-team 
voor klein technisch onderhoud 

Willem van Diedenhoven 

Teamleider 

 

 

Verslag van verricht werk 
Op 18 april was het weer de derde donderdag van de maand dus de werkdag van het kto-team. 

Vol enthousiasme zijn we aan de slag gegaan waarover ik graag verslag doe. 

 

Beschadigingen aan de wanden hersteld 

Het was ons opgevallen dat er de afgelopen tijd steeds 

meer witte beschadigingen op de wanden van de zaal 

te zien waren. Met name dat er veel stukjes van de  

hoeken van kolommen waren afgebroken. Die hebben 

we met veel zorg en aandacht weer in vorm gevuld, 

vervolgens hebben we alle witte beschadigingen in  

passende kleur geverfd. 

Het ziet er nu allemaal weer strak uit. 

 

Schilderijtje kroning Juliana toegevoegd 

Jan Simon was in het bezit van een historisch  

schilderijtje van de kroning van onze toenmalige  

koningin Juliana. Het leek hem passend om dat te  

bestemmen ter illustratie van het grote schilderij  

in de zaal van Juliana met de hermelijnmantel om.  

Het is als geschenk bedoeld waarbij we zo vrij zijn  

geweest om het, vooruitlopend op de nog te vragen 

toestemming aan het bestuur, alvast op te hangen 

in de zaal en wel onder de wandlamp rechts van 

het grote schilderij. Met dank aan Jan Simon! 

 

Automatische deursluiter gerepareerd 

Jolanda had ons eerder al gemeld dat het zelfsluitende mechanisme van de schuifdeur achter 

de toog/bar die toegang geeft naar de bijkeuken niet meer werkte. Het touw naar het contragewicht 

dat over katrollen voert bleek gebroken. 

Het vinden van het juiste koord was vrij lastig terwijl ook om bij de aanknopingspunten te komen een 

hele toer was vooral omdat het mechanisme is omtimmerd. Uiteindelijk hebben we het opgelost en de 

werking van de sluitmechanisme kunnen herstellen. 
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Deurvastzetter op de tussendeur 

In navolging op die op de voordeur hebben nu ook  

op de tussendeur een aanhakende deurvastzetter  

geplaatst. Eerder hadden we daarop al een deurvast- 

zetter van het type ‘met voetstift’ aangebracht, maar 

de stenen palazzovloer bleek daarvoor te glad  

waardoor die maar zo nu en dan goed werkte. 

Omdat deze op de vloer wordt gemonteerd speelt 

de gladde vloer geen rol meer. 

Ook voor deze deur geldt vanaf nu: Deur aanhaken  

en om te ontgrendelen door lichtjes met de voet  

op de haak te drukken. 

 

Loszittende trapleuning verankerd 

Van Jan Kersten ontvingen we de melding dat de  

bovenste bevestigingsbeugel van de trapleuning  

van de muur was los gekomen en dat hij zich daar 

zorgen om maakte. Van de drie bevestigingspunten 

zijn er nu nog maar twee over, waardoor de los  

hangende leuning een groot risico vormt om van  

de trap te vallen.  

Kritisch bekeken bleek dat die bovenste bevestiging 

in de muur al eens eerder was gerepareerd omdat 

het gat voor de keilbout te groot was geworden,   

maar dat heeft dus geen stand gehouden. Dankzij  

een zelf vervaardigde opvulhuls en een nieuwe  

keilbout hebben we de leuning weer opnieuw 

muurvast kunnen monteren. 

 

Betere deurvastzetter op de bardeur 

De deurvastzetter met voetstift die we eerder op 

de deur van de bar hadden aangebracht bleek geen 

succes. De geleiding van de stift in de vastzetter liet 

het te vaak afweten waardoor het vastzetten of het  

lossen soms niet meer ging. Dergelijke mechanismen 

moeten net als auto’s het gewoon altijd doen. 

Dus hebben we gezocht en gevonden een knikkende 

deurvastzetter waarvan verwacht mag worden dat  

die betrouwbaar blijft functioneren.  

Voor het ‘blokken’ van de deur laat de zogeheten  

bokkenpoot zich gemakkelijk met de voet neer 

bewegen, terwijl voor het ‘lossen’ kan worden  

volstaan met een zachte tik met de voet op de lepel. 
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Deurvastzetter op de deur biljartruimte 

De deur van de biljartruimte moet vaak genoeg open blijven staan om spullen vanuit of naar de 

kegelbaan te halen of te brengen, waarvoor de bekende houten keg werd gebruikt. 

Om het leven makkelijker te maken hebben we ook op deze deur een deurvastzetter van hetzelfde 

type als hier voor beschreven aangebracht. 

 

Onbenutte schroeven verwijderd 

Sinds jaar en dag stoorden we ons steeds maar weer opnieuw aan de zwarte koppen op de muur 

achter de bar. Feitelijk ongebruikte schroefkoppen op plaatsen waar ooit iets gehangen heeft. 

Nu eindelijk hebben we de moeite genomen om die allemaal te verwijderen, acht stuks in totaal. Het 

effect is even verrassend als nuttig gebleken want de muur ziet er daarmee zowaar  opgeknapt uit. Een 

kleine moeite met een groot effect. 

 

Deurkrukken herentoilet vastgezet 

Ook herstel van kleine ongemakken zijn bepalend voor goed onderhoud zoals in dit geval;  

Bert Uphof melde ons dit keer dat een deurkruk van de herentoiletgroep aan de zijingang los zat. Niet 

alleen die ene maar ook alle andere daar zijn door ons stevig aangedraaid. 

 

 

Melding maken? 

Wil je melden dat iets kapot is of niet goed werkt? Meld het aan mij persoonlijk, of per e-mail 

wa@diedenhoven.nl of per WhatsApp 06 53901347. 

Het KTO-team verricht Klein Technisch Onderhoud. Schoonmaken en opruimen vallen hier niet onder. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

mailto:wa@diedenhoven.nl
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Ziek zijn, Beter worden 
 

 
 

Bijdrage: Menno Alkema 

 

 

 

 

 

Geen nieuwe meldingen van zieke soosvrienden.  

 

 

 

 

 

Limericks en Gedichten 

Voor Folkert Boonstra 
door Rob Hunnego 

Folkert, advocaat uit Capelle 
Lijkt niet zo’n hele felle 

Maar bedachtzaamheid is een deugd 
Zo is hij sinds zijn jeugd 

Dat durf ik hier wel te stellen 
 

Voor Sjoerd van der Veen 
door Rob Hunnego 

Onze Sjoerd uit Scheveningen  
Weet als bêta over allerlei dingen 

Hij heeft erg veel vernuft 
Zodat hij ons vaak verbluft 

Met zijn technische beschouwingen 
 
 

Voor Folkert Boonstra 
door Dave Salomons 

Folkert Boonstra, onze vriend uit Den Haag 
Zit bij de ledenwerfcommissie en adviseert ons graag 

Soms komt hij niet opdagen 
En dan blijven wij achter met een heleboel vragen 

Het is altijd fijn als hij er is, maar kurken vindt hij maar vaag 
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Sluitingsdatum kopij voor de volgende nieuwsbrief:  woensdag 20  mei  2024   

Deze nieuwsbrief voor en door leden van de sociëteit wordt, onder verantwoordelijkheid  

van het bestuur, verzorgd door Aloys Arkesteijn. 

 

 

Het bestuur behoudt zich het recht voor om ingezonden artikelen  

in te korten, te redigeren of niet te plaatsen. Kopij kan worden gezonden per e-mail naar 

alarkesteijn@gmail.com ,ariemeuldijk@gmail.com  of   swvanderwerf@planet.nl  
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